

• TRUSTED QUALITY SINCE 1921 •

RUST-OLEUM®

INDUSTRIAL — CHOICE —

Athletic Field

WATER-BASE

TURF • GRASS • DIRT • GRAVEL
PAVEMENT • MORE

Inverted Athletic Field Striping Paint

Peinture de Striping Athlétique Inversée de Terrain



For Industrial or Professional Use Only
Solo para Uso Industrial y Profesional • Utilisation Industrielle ou Commerciale Seulement

NET WT. 17 OZ. (482 GR.)

This specially formulated water-based striping paint dries in 30 minutes or less. It has excellent hiding power and creates crisp lines. It is guaranteed not to clog or harm grass. Use with Rust-Oleum Athletic Field Striping Machine #206246

DANGER: Extremely flammable aerosol. Contains gas under pressure; may explode if heated. Suspected of causing cancer. May cause damage to organs through prolonged or repeated exposure. Causes serious eye irritation. KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN.

Directions: Use outdoors when air and surface temperatures are above 32°F (0°C) and the ground is dew free. Shake can vigorously for one minute after mixing ball is heard. DO NOT STRIKE CAN. Turn can upside down; place into can holder securing spray head. Keep Rust-Oleum Athletic Field Striping Machine #206346 or Striping Machine #2395000 in motion while spray is activated to prevent build-up. Clean valve by spraying upright for 2-3 seconds after each use. If valve clogs, carefully remove spray tip and clean in thinner. Do not insert any object into can or valve.

Prevention: Keep away from heat, hot surfaces, sparks, open flames and other ignition sources. NO SMOKING. Do not spray on an open flame or other ignition source. Do not pierce or burn, even after use. Obtain special instructions before use. Wear protective gloves/protective clothing/eye protection/face protection. Do not breathe dust/fume/gas/mist/vapors/spray. Use personal protective equipment as required.

Response: First Aid: IF ON SKIN: Wash with plenty of soap and water. IF exposed or concerned: Get medical advice/attention. IF INHALED: Remove person to fresh air and keep comfortable for breathing. Call a POISON CENTER or doctor/physician if you feel unwell. IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. If eye irritation persists: Get medical advice/attention. **In case of fire: Use alcohol film forming foam, carbon dioxide, dry chemical, dry sand or water fog to extinguish.**

Storage: Store locked up in a cool, dry, well-ventilated place. Keep container tightly closed.

Disposal: Dispose of contents in accordance with local, state, provincial, and federal regulations.

Note: 15% of the mixture consists of ingredient(s) of unknown acute toxicity.

WARNING: Cancer and Reproductive Harm—
www.P65Warnings.ca.gov.

DANGER: Aérosol extrêmement inflammable. Contient un gaz sous pression; peut exploser sous l'effet de la chaleur. Susceptible de provoquer le cancer. Risque présumé d'effets graves pour les organes. Provoque une sévère irritation des yeux. TENIR HORS DE PORTÉE DES ENFANTS.

Directives: Utiliser à l'extérieur lorsque la température de l'air et celle de la surface sont au-dessus de 0°C (32°F) et que le sol est exempt de rosée. Secouer vigoureusement la boîte pendant une minute de plus lorsque les billes cliquent. NE FRAPPEZ LA CANETTE. Retourner la boîte et la placer dans le porte-boîte, en fixant la tête de pulvérisation. Garder la machine de marquage

pour terrains de sports N° 206346 Rust-Oleum ou machine à marquer N° 2395000 Rust-Oleum en mouvement pendant la pulvérisation afin d'éviter l'accumulation. Nettoyer la valve en pulvérisant verticalement pendant 2 à 3 secondes après chaque utilisation. Si la valve se colmate, enlever soigneusement le chapeau d'air et nettoyer dans du diluant. N'introduire aucun objet dans la boîte ou dans la valve.

Prevention: Tenir à l'écart de la chaleur, des surfaces chaudes, des étincelles, des flammes nues et de toute autre source d'inflammation. NE PAS FUMER. Ne pas vaporiser sur une flamme nue ou sur toute autre source d'ignition. Ne pas perforez, ni brûler, même après usage. Se procurer les instructions avant utilisation. Porter des gants de protection/des vêtements de protection/un équipement de protection des yeux/du visage. Ne pas respirer les poussières/fumées/gaz/brouillards/vapeurs/aérosols. Utiliser l'équipement de protection individuel requis.

Intervention: Premiers Secours: EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU: Laver abondamment à l'eau et au savon. EN CAS D'exposition prouvée ou suspectée: Consulter un médecin. EN CAS D'INHALATION: Transporter la personne à l'extérieur et la maintenir dans une position où elle peut confortablement respirer. Appeler un CENTRE ANTIPOISON ou un médecin en cas de malaise. EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX: Rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. Enlever les lentilles de contact si la victime en porte et si elles peuvent être facilement enlevées. Continuer à rincer. Si l'irritation oculaire persiste: Consulter un médecin. **En cas d'incendie, les agents d'extinction préconisés sont: Mousse d'alcool, dioxyde de carbone, produit chimique sec, mousse ou eau pulvérisée éteindre.**

Stockage: Garder sous clef dans un endroit frais, sec et bien ventilé. Conserver le récipient bien fermé.

Elimination: Eliminer le contenu conformément aux réglementations locales, provinciales, et les lois fédérales.

Note: 15% du mélange constitué de composant(s) de toxicité aiguë inconnue.

AVERTISSEMENT: Cancer et Troubles de l'Appareil Reproducteur—
www.P65Warnings.ca.gov.

NJ & PA Right-to-Know

Naphtha, Petroleum, Hydrotreated Light.....	64742-49-0
Titanium Dioxide.....	13463-67-7
Propane.....	74-98-6
Acetone.....	67-64-1
Xylenes (o-, m-, p- isomers).....	1330-20-7
n-Butane.....	106-97-8
Ethylbenzene.....	100-41-4
Ethylene Glycol Monobutyl Ether.....	111-76-2

Maximum MIR: Compliant Nationwide



RUST-OLEUM CORPORATION

11 Hawthorn Parkway
Vernon Hills, Illinois 60061 USA
800-899-1729 • Fax 800-678-2176

200 Confederation Parkway
Concord, ON L4K 4T8 Canada
800-387-3625 • Fax 800-363-0665

rustoleum.com/industrial
©2018 Rust-Oleum Corporation Manufactured & Printed in the USA
342627 • 0918

206043 White
Blanc



Please
recycle
when
empty



217530



Flexible Packaging & Label Specialists
22790 Heslip
Novi, Michigan 48375
800/748-0209 • 248/335-7440
www.anchorprinting.com

Specs:
Size: 20 oz 211 x 713
8.625" x 7.415"
Coating: Lamination

Stock: White Poly

071812

Please read the proof and specifications carefully. Any errors that are not acknowledged by the customer are NOT the responsibility of Anchor Printing. Customer approval is required for print production.

APPROVED
OK TO PROCEED

NOT APPROVED
SEND NEW PROOF

CUSTOMER INITIALS

Ink Colors

